
Styremøte 1/2-18

• Generalforsamlingen 2018
• Ut på tur 2019
• Båter Drøbak

Medlemsmøte 8/2-18

• Gikk igjennom innkommende forslag til Generalforsamlingen.
• Hva gjør vi fremover med båter i Drøbak.  Vi skal ta kontakt med Fredrikshald 

havfiskeklubb, og se om vi kan samkjøre på turene våre.
• Ut på tur 2019.
• Eventuelt:  Rekordfisker-siden vår er ikke oppdatert.  Samme gjelder det med referater av 

medlemsmøtene.  Det er noe vi kan bli bedre på.


